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Møteprotokoll nr. 6/2017 

 
Utvalg: Formannskapet 
Møtested: Tinbua, Rådhuset 
Dato: 06.06.2017 
Tid: 10:00 – 15:20 

 
Faste medlemmer som møtte: 
Navn Funksjon Representerer 
Ogne Undertun Ordfører AP 
Hans Eide Varaordfører SP 
Anne Torill Rødsjø Medlem AP 
Walter Braa Medlem FRP 
Einar Aaland Medlem H 

 
Faste medlemmer som ikke møtte: 
Navn Funksjon Representerer 
Sissel Eide Fremstad MEDL AP 
Mette Mari Leseth-Holm MEDL SV 

 
Varamedlemmer som møtte: 
Navn Møtte for Representerer 
Lene Kotte Sissel Eide Fremstad AP 
Per Odd Solberg Mette Mari Leseth-Holm BB 

 
Fra administrasjonen møtte: 
Navn Stilling 
Emil Raaen Rådmann 
Bente Kristiansen Helsesjef 
Ådne Røkkum Kultur- og næringssjef 
Geir Aune Økonomisjef 
Petra Roodbol-Mekkes Enhetsleder 
Geir Øyvind Hassel Saksbehandler 
Solfrid Lund Møtesekretær 

 
Merknader: 
 Ingen merknader til innkalling og sakliste. 
 Det ble enighet om å invitere ny enhetsleder ved anlegg og drift for en gjennomgang av 

avdelingens oppgaver og status på disse. 
 Per Odd Solberg fremmet forslag om etablering av slamtømmingsstasjon for bobiler, som 

ble behandlet i ny sak 17/20.  
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Saksnr Innhold Lukket 

  
Referatsaker: 

 

RS 17/25 Søknad om startlån / tilskudd X 
RS 17/26 Anmodning om omgjøring av vedtak / klage på 

vedtak 
X 

  
Saker til behandling: 

 

PS 17/16 Refinansiering av lån i Kommunalbanken  
PS 17/17 Kjøp av tomteareal Mebostad - framforhandlet 

avtale 
 

PS 17/18 Saldering 1 - 2017  
PS 17/19 Økonomiplan Bjugn kommune 2018 - 2021  
PS 17/20 Slamtømming bobiler  

 
 
 
 
 
Orienteringssak/spørsmål: 
 Saksbehandler Geir Øyvind orienterte om opsjon tomt terrassehus på Karlestrand til 

Systembygg, og formannskapet var enig i at 6 måneder opsjon kunne aksepteres. 
 Rådmannen orienterte om Fylkesmannens midlertidige rapport etter tilsyn ved helse.  

Helsesjef Bente Kristiansen redegjorte nærmere om avvik og iverksatte tiltak så langt.   
 Ordfører orienterte om kommunens tilbud på lokaler til Matilsynet. 
 Spørsmål om regler/rutiner for engasjement i f.eks. barnevernssaker, følges opp av 

rådmannen. 
 Per Odd Solberg oppfordret ordfører til å ta kontakt med Ørland kommune snarest etter 

vedtak om tvangssammenslåing for en god dialog.  
Ordfører orienterte om fylkesmannens oppfølgingsrutiner etter et evt. vedtak om 
tvangssammenslåing. 

 Per Odd Solberg etterspurte planer med bygging av kjøpesenter. 
 Per Odd Solberg etterspurte kontroll med miljøforurensning.  Henvendelsen videresendes 

planutvalget. 
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PS 17/16 Refinansiering av lån i Kommunalbanken 

Rådmannens innstilling: 
Lånet på 22,0 mill kroner refinansieres. 

Saksprotokoll i Formannskapet - 06.06.2017  
Behandling: 
Rådmannens forslag enstemmig vedtatt. 
 
Endelig vedtak: 
Lånet på 22,0 mill kroner refinansieres. 
 
 
 
 

PS 17/17 Kjøp av tomteareal Mebostad - framforhandlet avtale 

Rådmannens innstilling: 
1. Formannskapet gir rådmann fullmakt til å inngå en kjøpsavtale med Mebostad AS for 

eiendom gnr 16, bnr 60 på Mebostad, ihht. utkast til kjøpekontrakt som lagt ved dette 
saksframlegget. Mindre endringer i framlagte kjøpekontrakten kan gjøres administrativt. 

2. Kommunens utgangspunktet for forhandlinger om utbyggingsavtale for området B15, eid av 
Mebostad Holding AS er følgende: 
a. Utbygger bærer kostnader med internt og eksternt infrastruktur nødvendig for 

utbygging av feltet, ihht. prinsippvedtak om bruk av utbyggingsavtaler.  
b. Kommunen forskutterer kostnadene med framføring av vann og avløp til felt B15, med 

oppgjør etter hvert som tomtene selges.  
c. Vann og avløp til felt B15 skal være ferdigstilt innen ett og halvt år etter at 

utbyggingsavtale er inngått.  

Saksprotokoll i Formannskapet - 06.06.2017  
Behandling: 
Rådmannens forslag enstemmig vedtatt. 
 
Endelig vedtak: 
1. Formannskapet gir rådmann fullmakt til å inngå en kjøpsavtale med Mebostad AS for 

eiendom gnr 16, bnr 60 på Mebostad, ihht. utkast til kjøpekontrakt som lagt ved dette 
saksframlegget. Mindre endringer i framlagte kjøpekontrakten kan gjøres administrativt. 

2. Kommunens utgangspunktet for forhandlinger om utbyggingsavtale for området B15, eid av 
Mebostad Holding AS er følgende: 
a. Utbygger bærer kostnader med internt og eksternt infrastruktur nødvendig for 

utbygging av feltet, ihht. prinsippvedtak om bruk av utbyggingsavtaler.  
b. Kommunen forskutterer kostnadene med framføring av vann og avløp til felt B15, med 

oppgjør etter hvert som tomtene selges.  
c. Vann og avløp til felt B15 skal være ferdigstilt innen ett og halvt år etter at 

utbyggingsavtale er inngått.  
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PS 17/18 Saldering 1 - 2017 

Rådmannens innstilling: 
 
Driftsbudsjettet salderes som følger: 

Økning oppvekst Kr +50.000 
Økning helse Kr +50.000 
Økning viltområdet (næring) Kr +100.000 
Økning VOS Kr +300.000 
Økning serviceavdeling Kr +40.000 
Økning NAV / aktivitetsplikt unge Kr +100.000 
Økning PRO/ låsesystem Kr +200.000 
Økning PRO Kr +2.000.000 
Dekking merforbruk Lagunen i Bjugn KF Kr +600.000 
Sum kostnadsøkninger Kr =3.440.000 
   
Reduksjon personal Kr -400.000 
Økning overføringer fra staten Kr -2.000.000 
Sum kostnadsreduksjon/inntektsøkning Kr -2.400.000 
   
Tilleggsbevilgningsposten reduseres med Kr 1.040.000 
   
Refleksprogrammet i PRO Kr +300.000 
Skjønnsmidler fra Fylkesmannen Kr -300.000 
   
Fiberkabel til Vallersund oppvekstsenter Kr +1.000.000 
Dekkes med bruk av fond Kr -1.000.000 
   

 
Investeringsbudsjettet salderes som følger: 

Kjøp av tilleggsareal Botngårdsfjæra Kr +150.000 
Kjøp av areal Mebostad Kr +3.900.000 
Oppgradering lærerarbeidsplasser Botngård skole Kr +2.500.000 
SUM – økte investeringskostnader Kr =6.550.000 
- Salg av eiendom Kr -130.000 
= Økning av låneopptak Kr =6.420.00 
   
Trafikksikkerhetstiltak FV 710/Haugenkrysset Kr +300.000 
- Tilskudd Trafikksikkerhetstiltak Kr -300.000 
   
Reduksjon bruk av lån almenningskai Lysøysund Kr +1.000.000 
Reduksjon tilskudd brannskadet omsorgsbolig Kr +1.000.000 
Økning bruk av investeringsfond Kr -2.000.000 

 
Andre kulepunkt i budsjettvedtaket som lød som følger: « Rådmannen finner midler kr 250 000 
av eksisterende stillinger på rådhuset.» oppheves. 
Det tas opp kr 6.420.000 i lån. 

Saksprotokoll i Formannskapet - 06.06.2017  
Behandling: 
 
Einar Aaland fremmet følgende tilleggsforslag: 
Reduksjon på ungdomsrådet på 250 000 kr grunnet manglende oppstart ungdomsklubb. 
 
Einar Aalands forslag falt med 6 mot 1 stemme. 
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Ogne Undertun fremmet følgende endringsforslag: 
Rådmannens forslag om å fjerne andre kulepunkt i budsjettvedtaket tas ut av forslag til 
saldering. 
 
Ogne Undertuns forslag vedtatt med 6 mot 1 stemme. 
 
Rådmannens forslag ble for øvrig vedtatt med 6 mot 1 stemme. 
 
Endelig vedtak: 
Driftsbudsjettet salderes som følger: 

Økning oppvekst Kr +50.000 
Økning helse Kr +50.000 
Økning viltområdet (næring) Kr +100.000 
Økning VOS Kr +300.000 
Økning serviceavdeling Kr +40.000 
Økning NAV / aktivitetsplikt unge Kr +100.000 
Økning PRO/ låsesystem Kr +200.000 
Økning PRO Kr +2.000.000 
Dekking merforbruk Lagunen i Bjugn KF Kr +600.000 
Sum kostnadsøkninger Kr =3.440.000 
   
Reduksjon personal Kr -400.000 
Økning overføringer fra staten Kr -2.000.000 
Sum kostnadsreduksjon/inntektsøkning Kr -2.400.000 
   
Tilleggsbevilgningsposten reduseres med Kr 1.040.000 
   
Refleksprogrammet i PRO Kr +300.000 
Skjønnsmidler fra Fylkesmannen Kr -300.000 
   
Fiberkabel til Vallersund oppvekstsenter Kr +1.000.000 
Dekkes med bruk av fond Kr -1.000.000 
   

 
Investeringsbudsjettet salderes som følger: 

Kjøp av tilleggsareal Botngårdsfjæra Kr +150.000 
Kjøp av areal Mebostad Kr +3.900.000 
Oppgradering lærerarbeidsplasser Botngård skole Kr +2.500.000 
SUM – økte investeringskostnader Kr =6.550.000 
- Salg av eiendom Kr -130.000 
= Økning av låneopptak Kr =6.420.00 
   
Trafikksikkerhetstiltak FV 710/Haugenkrysset Kr +300.000 
- Tilskudd Trafikksikkerhetstiltak Kr -300.000 
   
Reduksjon bruk av lån almenningskai Lysøysund Kr +1.000.000 
Reduksjon tilskudd brannskadet omsorgsbolig Kr +1.000.000 
Økning bruk av investeringsfond Kr -2.000.000 

 
Det tas opp kr 6.420.000 i lån. 
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PS 17/19 Økonomiplan Bjugn kommune 2018 - 2021 

Rådmannens innstilling: 
Økonomiplanen vedtas som framlagt. 

Saksprotokoll i Formannskapet - 06.06.2017  
Behandling: 
 
Felles forslag fra formannskapet: 
 Rådmannens bes om en utredning av mulighetene for salg av deler eller alle aksjer i 

Trønderenergi snarest mulig. 
 Evt. salg skal finansiere bygging av ny ungdomsskole og rehabilitering av helseanleggene. 
 Bygging av ny ungdomsskole og helseanlegg skjer så snart finansiering og planlegging er på 

plass. 
 
Fellesforslaget ble enstemmig vedtatt. 
 
Forslag fra Hans Eide: 
Det utarbeides en konsernoppstilling som reflekterer økonomiplanen. 
 
Hans Eides forslag enstemmig vedtatt. 
 
Rådmannens forslag inkl. fellesforslaget ble enstemmig vedtatt. 
 
Endelig vedtak: 
Økonomiplanen vedtas som framlagt med følgende endring: 
 Rådmannens bes om en utredning av mulighetene for salg av deler eller alle aksjer i 

Trønderenergi snarest mulig. 
 Evt. salg skal finansiere bygging av ny ungdomsskole og rehabilitering av helseanleggene. 
 Bygging av ny ungdomsskole og helseanlegg skjer så snart finansiering og planlegging er på 

plass. 
 Det utarbeides en konsernoppstilling som reflekterer økonomiplanen. 
 
 

PS 17/20 Slamtømming bobiler 

Saksprotokoll i Formannskapet - 06.06.2017  
Behandling: 
 
Per Odd Solberg fremmet følgende forslag: 
Rådmannen bes om en utredning av opprettelse og finansiering av slamtømmingsstasjon for 
bobiler i kommunen. 
 
Per Odd Solbergs forslag enstemmig vedtatt. 
 
Endelig vedtak: 
Rådmannen bes om en utredning av opprettelse og finansiering av slamtømmingsstasjon for 
bobiler i kommunen. 


